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Närvarande:  Anders  Lindahl,  Annelie  Lundell,  Caroline  Sebö,  Johan  HoJrnberg  och  KersUn  Furustig

I.Mötets  öppnande

Mötet  öppnades  och  alla  hälsades  välkornna  tU[ årsmötet  på Hamn»arens  IP.

2.Möie1  klkåi  ;gliö'l

Mötesdeltagarna  beslutade  att  årsmötet  är  bebörägt  utlyst-

3.Va1  av  mötesordförande

Annelie  Lundefl  va[des  till  mötets  ordfönde-

4Sa1  av  protokollförare

Anders  Lindahl  valdes  till  rnötets  protokollförare.

5.Va1  av  justeringsman

Caroline  Sebö  valdes  till  justerare.

6.Faststä11ande  av  dagordning.

Föreslagen  dagordning  fasföälldes.

7.Sektionens  och  lagens  verksamhetsberättelser  och  ekonomiska  bokslut

Sektionens/lagens  verksamhetsberättelser  och den ekonomiska redovisningen  för
innebandysektionen  gicks  igenom.

8.Föredragnmg  av  revisorns  berättelse

Revisionsberätte!sen  gicks  igenom.  Revisorn  finner  allti  sin  ordning.

9.Frågi  um  «aabvmaarb;lit-l  [öi  sektäonrelsen

Sektionsstyrelsen  beviljandes  ansvarsfrihet  för  verksamhetsåret  2019.

IO.Beslfö  om  ycrkv>mhpkplan  qamt  budgetför  året 2020/2021
Beslut  gällande  budget  bordiades  till  innan  säsongstart  aug/sep.

Il.Beslutom  sektionsavgifterförsäsongen  2020/2021
Sektionsavgiften  ska  bibehållas  på  samma  nivå  som  föregående  år-  Då vi  ser  att  vi inte  ökande

kostnader  är  på  gång  och  det  finns  buffertresurser  på bankkontot-

12.Va1  Eiii iatcticxyuaJr;aaidt:  röi  entid  av  I  år.

Ingen  ordförande  va!des.

13.Va1  av  kassörför  en  tid  av  2 år.

Kerstin  Furustjg  sitter  kvar  som  kassör  I  år.

14.Bes1ut om anfölet  ledamöter/suppleanter  och «l  av dessa
Styrelsen  ska bestå  av  minst  4  ledamöter  (ordförande  och  kassör  inkluderat).

Antalet  styrelseledarnöter  beslutades  till  4, p1us ordförande.

Mötet  har  valt  följande  ledamöter  till  innebandysektionens  styrelse:
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Caroline  Sebö  va[des  till  ledamot  på 2 år (nyval)

Kerstin  Furustig  kvarstår  som  ledamot  och  kassör  på I år.

Anders  Lindahl  kvarstårsom  ledamot  1 år.

Marie  Hillblom  ornvaldes  som  ledamot  och  sekreterare  I  år.

Annelie  Lundell  valdes  som  Mentor  för  styrelsen.

15.Va1  av  sektionsrevisor  för  en tid  av I  år

David  Sveger  valdes  till  sektionsrevisor.

16.Va1  av  valberedning  för  en  tid  av  I  år

Mötet  valde  ledare  och  föräldrarilag  P07/08  ati  agera  valberedning  tillsammans  med

innebandysektionens  styrelse  för  I  år.

17.Va1  av  andra  ombuil  uli  iepic.iciiliailex

Sorn  sektionsrepresentant  till  IFK:s huvudstyrelse  valdes  Anders  Lindahl.

18.Behand1ing  av sektionsstyrelsens  försiag  ochirätt  tid  inkomna  motioner.

Inga  förslag  eller  motioner  hade  inkommittill  årsrnötet.

19.Mötets  avslutande

Ordföranden  avslutade  mötet.

Dokument  som  fanns  till  txanda  inför  och under  mötet  var  verksamhetsberättelsen  för  sektionen  och

)agen  Sektionens  ekonomiska  bokslut  och  revisionsberättelsen-  Allt  gällande  år  2019.Dessa  finns  nu

att  hitta  på laget.se
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